
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 06 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 26 – julio - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Palau de la Festa

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VICEPRESIDENTA 

Dña. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALES

Vecinos designados por Grupos Políticos

D.MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grupo Político PSOE

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUÍZ

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ AA.VV. SAN BERNARDO

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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EXCUSAN ASISTENCIA:

Dña. Patricia Puerta Barberá

D. Francesc Mezquita Patuel

D. José Oscar Sánchez Ramos

D. Miguel Angel Guillamón Naches

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de 
la Junta de Distrito Sur de fecha 31 de mayo de 2021

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En la Sala Museo del Palau de la Festa, en la calle Rio Sella, 1, siendo las 20:00 
del día 26 de julio de dos mil veinte y uno, bajo la presidencia del Ilma. Señora Teniente de 
Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y señoras arriba señalados 
al  objeto  de celebrar  sesión ordinaria  de la  Junta Municipal  de Distrito  SUR ,  con mi 
asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.-  APROBACIÓN,  SI  PROCEDE,  DEL ACTA  CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN 
ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 31 DE MAYO 
DE 2021 

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión ordinaria, celebrada el 
día 31 de mayo de 2021 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La  Sra.  Presidenta  informa  de  las  respuestas  comunicadas  por  los  distintos 
departamentos:
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POLICÍA LOCAL

AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES)

Visto el ruego en la Junta de Distrito Sur de fecha 27 de abril de 2021 relativo a la 
limpieza del solar de Camino Roquetes y el incumplimiento de las normas de civismo, por 
parte de esta Policía Local se informa que la oficial de servicio se pone en contacto con el 
requirente para ampliar información sobre dichos actos, indicando que hay un solar sin 
vallar, donde la gente suele ir a depositar restos de poda, enseres y objetos llenándolo 
todo de suciedad lo que produce insalubridad en la zona.

Se  informa  que  actualmente  por  no  tener  acceso  a  Catastro  no  se  puede 
identificar al titular del solar para requerirle su vallado, no obstante lo anterior, se cursa 
sugerencia  al  departamento  correspondiente  de  la  instalación  de  paneles  informativos 
donde conste la prohibición de arrojar enseres y objetos voluminosos o contaminantes, así 
como de los teléfonos para que los vecinos puedan contactar cuando tengan que tirar 
restos de poda o enseres. 

AA.VV. SAN BERNARDO

Visto el ruego de la Junta de Distrito Sur de fecha 23 de febrero de 2021 relativo a 
la necesidad de presencia policial en el grupo San Bernardo debido a los residuos que 
depositan los vecinos en lugares no habilitados, por parte de esta Policía Local se informa 
que la oficial de servicio realiza vigilancia por la zona y que durante esta vigilancia no se 
observa a  ninguna  persona tirando objetos  ni  enseres  pero observa gran cantidad de 
enseres voluminosos junto a los contenedores.

Se informa que la oficial a través de la Sala CIMSE da aviso a la empresa de 
recogida  de  enseres,  no  obstante  lo  anterior,  se  cursa  sugerencia  al  departamento 
correspondiente de la instalación de paneles informativos donde conste la prohibición de 
arrojar enseres y objetos voluminosos o contaminantes, así como de los teléfonos para 
que los vecinos puedan contactar cuando tengan que tirar restos de poda o enseres. 

INFRAESTRUCTURA Y MEDIO AMBIENTE

AA.VV. SAN JAIME (GRUPO ROQUETES)

 Con  respecto  a  la  reclamación  que  había  pendiente  la  poda  de  una  de  las 
moreras, nos informan que se toman nota para podarla. 

Con relación al charco que hay en la entrada del Grupo,  se informa que están 
esperando el presupuesto para poder analizarlo. 

El Sr. Ramos solicitó un contenedor grande para los restos de poda de cuando se 
limpió el  solar  del  Camino Roquetes,  se le  informa que la  recogida se hace mediante 
camión con pulpo recogedor, no se ponen contenedores, hay que previamente al 010 para 
que  den  aviso  a  la  empresa  de  mantenimiento  y  pueda  pasar  a  recoger  los  restos 
vegetales.
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Al respecto de la queja de los vecinos que sacan a los contenedores, muebles, 
electrodomésticos, trastos, … y que el camión no recoge, se le comunica que la recogida 
de enseres es diferente al  que recoge los contenedores y debe de ser programada y 
solicitada a través del teléfono 964216134

AA.VV. SAN PABLO (GRUPO PERPETUO SOCORRO)

Con respecto a la  solicitud del  Sr.  Campos de la  instalación de 2 puestos de 
basura subterránea en la Plaza Perpetuo Socorro y en el parking de los médicos, informan 
que dicha instalación excede del  gasto corriente presupuestado para el  ejercicio 2021. 
Deberá de consignarse la partida presupuestaría y en su caso la ejecución de las obras en 
futuros ejercicios.

Se informó por parte del Presidente de la Asociación que al haberse ampliado el 
grupo con una zona nueva,  era  mucho trabajo  para  realizarlo  bien una sola  persona, 
responden desde Infraestructuras que se traslada a la empresa adjudicataria y al servicio 
de inspección municipal para el control de dicha situación, al igual que en la necesidad de 
limpiar los bordillos de las calles y las aceras de la rotonda de San Jaime al 7 de julio ya 
que hay restos de quema y no se recogen. 

AA.VV. SAN BERNARDO

Informan desde el departamento de Infraestructuras que ya se ha solucionado el 
tema del hundimiento en el tramo de la rotonda de las manos hacia Almazora a la altura de 
la gasolinera por el paso de vehículos.

AMPA ANTONIO ARMELLES 

Referente a la solicitud de instalar los asientos que faltan en los aparatos para 
realizar los ejercicios físicos,  comunican que está en fase de contratación de la empresa 
de mantenimiento de juegos, pero aún no ha finalizado el proceso. Se toma nota para 
cuando entre la nueva empresa.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Con respecto  a  la  solicitud  de la  instalación  del  riego de dos árboles  que se 
plantaron en el patio, informan que se pasa aviso a la empresa de mantenimiento para su 
instalación.

Dña. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

Informa que ya se ha reparado el banco de piedra de la calle Rio Lezuza.

Se comunica que a la petición del anclaje de los contenedores y de las quejas de 
los vecinos sobre la ubicación en la Avda. De Montiel, se estudiará la petición del anclaje 
de los contenedores ya que cuando hace aire se desplazan por toda la avenida, así como 
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su ubicación.

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. SAN JAIME – D. Alberto Ramos Renau

El Sr. Ramos, informa que en el camino del acceso al Grupo Roquetes, hay un 
pino que las raíces están levantando el suelo, con el peligro de tropezar.

También solicita que corten todas las ramas secas de los árboles del grupo y la 
recogida de las mismas.

Considera necesaria la instalación de badenes en el Grupo Roquetes.

Solicitan un planing de horarios y días de la limpieza de los barrios, así como los 
horarios.

Informa que en la entrada del barrio hay que retirar tierra y piedras.

Dña. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

Considera que es necesaria una limpieza del barrio ya que esta muy sucio, en 
especial hace un par de meses.

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Solicita información al respecto del parking disuasorio, del solar situado entre el 
polideportivo Ciutat de Castelló y guardería Biberons.

Dña. ISABEL GRANERO MOYA

Expone peticiones solicitadas por correo electrónico:

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Solicitan las siguientes necesidades para la mejora del colegio y bienestar de los 
alumnos:

- Pintar el vallado de infantil por oxido.

- Pintar el muro exterior en la Avda. Casalduch, hay grafitis.

- Cambiar el suelo de corcho en los corralets de infantil.
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-  Solución del  tema de las “avispas terreras” en el  patio  de arena de la  zona 
albero en primaria.

D. FRANCISCO DAUDI

Comenta que ha presenciado una incidencia  que puede llegar  a ser peligrosa 
cuando se desplazan al parque infantil desde el  grup Sant Andrés (que no tienen) hasta el 
parque infantil en el grupo San Bernado, hay un tramo muy largo al camino Pi Gros que no 
hay ninguna acera por lo que suponen un gran peligro ya que circulan coches , teniendo 
que  apartarse incluso por encima de los matorrales, habiendo peligro de atropello, por ello 
SOLICITAN: aceras a ambos lados para evitar males mayores.

Y  siendo  las  veinte  horas  treinta  y  cinco  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD

Núm. d'acta 06/2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 26 de juliol de 2021

Hora inici/fi 20:00 h

Lloc Palau de la Festa

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

SRA. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VICEPRESIDENTA 

SRA. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Veí designat per grups polítics

SR. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE Grup polític PSOE

Persones designades per Alcaldia

SR. RAFAEL SERRANO RUÍZ

SRA. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representants de les associacions veïnals

SR. ALBERTO RAMOS RENAU AV SAN JAIME

SR. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ AV SAN BERNARDO

Representant de les AMPA

SR. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA  CEIP  ANTONIO  ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

SRA. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. Patricia Puerta Barberá

Sr. Francesc Mezquita Patuel

Sr. José Óscar Sánchez Ramos

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta del Districte 
Sud de data 31 de maig de 2021

2. Informe de la presidenta

3. Despatx extraordinari

4. Precs i preguntes

A la sala museu del Palau de la Festa, situat al carrer Riu Sella, 1, a les vint hores 
del  dia 26 de juliol  de dos mil  vint-i-u,  sota la  presidència de la Il·lma.  Sra.  Mª Isabel 
Granero Moya, tinent d'Alcaldia, es reuneixen els senyors i senyores suara esmentats a fi 
de  celebrar  la  sessió  ordinària  de la  Junta Municipal  del  Districte SUD,  amb la  meua 
assistència com a secretària delegada de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l'ordre del dia 

1.  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  DE  LA 
JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD DE DATA 31 DE MAIG DE 2021 

Com que no hi  ha  objeccions  a  l'esborrany de l'acta  de la  sessió  ordinària, 
celebrada el dia 31 de maig de 2021, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 

2. INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:
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POLICIA LOCAL

AV SAN JAIME (GRUP ROQUETES)

Vist el prec en la Junta de Districte Sud de data 27 d'abril de 2021 relatiu a  la 
neteja del solar del  camí Roquetes i l'incompliment de les normes de civisme,  la Policia 
Local informa que l'oficial de servei es posarà en contacte amb la persona que ho so·licita 
per a ampliar la informació sobre aquests actes, indicant que hi ha un solar sense tancar, 
on la gent sol anar a depositar restes de poda, efectes i objectes,  que ho omplin tot de 
brutícia, fet que produeix insalubritat en la zona.

S'informa que actualment, per no tindre accés a Cadastre, no es pot identificar el 
titular del solar per a requerir-li que el tanque; no obstant això, se suggereix al departament 
corresponent que instal·len panells informatius, en què conste la prohibició de tirar efectes 
i  objectes voluminosos o contaminants,  així  com els  telèfons perquè els  veïns puguen 
contactar quan hagen de tirar restes de poda o efectes. 

AV SAN BERNARDO

Vist el prec de la Junta de Districte Sud de data 23 de febrer de 2021, relatiu a la 
necessitat de presència policial al grup San Bernardo a causa dels residus que depositen 
els veïns en llocs no habilitats, la Policia Local informa que l'oficial de servei ha realitzat 
vigilància per la zona i que durant aquesta vigilància no s'ha  vist  cap persona  llançant 
objectes ni efectes, però s’observa una gran quantitat d'efectes voluminosos al costat dels 
contenidors.

Es demana que l'oficial,  a través de la  sala CIMSE, done avís a l'empresa  de 
recollida d'efectes; no obstant això, se suggereix al departament corresponent que instal·le 
panells informatius, en què conste la prohibició de tirar efectes i objectes voluminosos o 
contaminants, així com els telèfons perquè els veïns puguen contactar quan hagen de tirar 
restes de poda o efectes. 

INFRAESTRUCTURA I MEDI AMBIENT

AV SAN JAIME (GRUP ROQUETES)

Respecte  a  la  reclamació  sobre  la  poda  pendent  d'una  de  les  moreres,  ens 
informen que es prenen nota per a podar-la. 

Amb relació al toll que hi ha a l'entrada del grup, s'informa que estan esperant el 
pressupost per a poder analitzar-ho. 

Respecte de la sol·licitud del Sr. Ramos d’un contenidor gran per a les restes de 
poda de quan es va netejar el solar del camí Roquetes, se li informa que la recollida es fa 
per mitjà de camió amb polp recollidor,  no es posen contenidors; per tant, cal telefonar 
prèviament al 010 perquè donen avís a l'empresa de manteniment i aquesta puga passar a 
arreplegar les restes vegetals.
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Respecte  de la  queixa  dels  veïns  que  trauen  als  contenidors  mobles, 
electrodomèstics,  trastos… i  que  el  camió  no arreplega,  es comunica  que la  recollida 
d'efectes és diferent del que arreplega els contenidors i ha de ser programada i sol·licitada 
a través del telèfon 964216134.

AV SAN PABLO (GRUP PERPETU SOCORS)

Respecte a la sol·licitud del Sr.  Campos de la instal·lació de dos llocs de fem 
subterrani a la plaça Perpetu Socors i al pàrquing dels metges, informen que la instal·lació 
excedeix la despesa corrent pressupostada per a l'exercici 2021. Caldrà consignar-se la 
partida pressupostaria i si és el cas l'execució de les obres en futurs exercicis.

Es va informar per part del president de l'associació que, en haver-se ampliat el 
grup amb una zona nova, era molt de treball per a realitzar-ho ben una sola persona. Des 
d'Infraestructures  responen  que  es  trasllade  a  l'empresa  adjudicatària  i  al  servei 
d'inspecció municipal el control d’aquesta situació, igual que la necessitat de netejar els 
rastells dels carrers i les voreres de la rotonda de San Jaime al 7 de Julio, ja que hi ha 
restes de crema que no s'arrepleguen. 

AV SAN BERNARDO

Informen des del Negociat  d'Infraestructures que ja s'ha solucionat  el  tema de 
l'afonament pel pas de vehicles en el tram de la rotonda de les Mans cap a Almassora, a 
l'altura de la gasolinera.

AMPA ANTONIO ARMELLES 

Respecte  a la  sol·licitud  d'instal·lar  els  seients  que  falten  en els  aparells  per  a 
realitzar els exercicis físics, comuniquen que està en fase de contractació l'empresa de 
manteniment de jocs, però encara no ha finalitzat el procés. Es pren nota per a quan entre 
la nova empresa.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Respecte a la sol·licitud de la instal·lació del reg de dos arbres que es van plantar 
al  pati,  informen  que  es  passarà  avís  a  l'empresa  de  manteniment  per  a  la  seua 
instal·lació.

SRA. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

Informa que ja s'ha reparat el banc de pedra del carrer Riu Lezuza.

Es comunica que s'estudiarà la petició  de l'ancoratge dels contenidors,  ja que 
quan fa aire es desplacen per tota l'avinguda, i de les queixes dels veïns sobre la ubicació 
d’aquests a l'avinguda Montiel.
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3. DESPATX EXTRAORDINARI

Com que  no  hi  ha  cap  assumpte  de  despatx  extraordinari,  es  passa  al  punt 
següent de l'ordre del dia.

4. PRECS I PREGUNTES

AV SAN JAIME – SR. ALBERTO RAMOS RENAU

El Sr. Ramos informa que al camí d'accés al grup Roquetes, hi ha un pi les arrels 
del qual estan alçant el sòl, amb el perill d'entropessar.

També sol·licita que es tallen totes les branques seques dels arbres del grup i que 
les arrepleguen.

Considera necessària la instal·lació de guals al grup Roquetes. 

Sol·licita un pla d'horaris i dels dies de neteja dels barris.

Informa que a l'entrada del barri cal retirar terra i pedres.

SRA. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

Considera  que  és  necessària  una  neteja  del  barri,  ja  que  està  molt  brut,  en 
especial des de fa un parell de mesos.

SR. RAFAEL SERRANO RUIZ

Sol·licita  informació  del  pàrquing  dissuasori,  és  a  dir,  del  solar  situat  entre  el 
poliesportiu Ciutat de Castelló i la guarderia Biberons.

SRA. ISABEL GRANERO MOYA

Exposa les peticions sol·licitades per correu electrònic.

AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA

Sol·liciten  les  necessitats  següents  per  a  la  millora  del  col·legi  i  benestar  de 
l’alumnat:

- Pintar la tanca d'infantil perquè està rovellada.

- Pintar el mur exterior de l'avinguda Casalduch ja que hi ha grafits.

- Canviar el sòl de suro en els corralets d'infantil.

-  Solucionar  el  tema  de  les  “vespes  terreres”  al  pati  d'arena  de  la  zona  de 
primària.
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SR  . FRANCISCO DAUDÍ  

Comenta que al camí Pi Gros hi ha un tram molt llarg (des del grup Sant Andreu 
fins al parc infantil del grup San Bernardo) on no hi ha cap vorera, la qual cosa suposa un 
gran perill d'atropellament ja que circulen cotxes i els vianants han d'apartar-se inclús per 
damunt dels matolls, per la qual cosa sol·liciten voreres a un costat i a l'altre per a evitar 
mals majors.

I  a les vint  hores i  trenta-cinc minuts de la  data indicada  en l'encapçalament, 
sense que hi haja més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual, com a 
secretària,  en done fe i,  perquè conste,  estenc aquesta acta, que firme  al costat de la 
presidenta de la Junta Municipal del Districte SUD.

(Document firmat electrònicament al marge)
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